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Protokół Nr 1/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 14 maja 2024 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1 o godzinie 13:00.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Grzegorz Masiota   - Członek Zarządu  

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Krzysztof Klonowski - Przewodniczący Rady 

2. Grażyna Kalita - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński  - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

5. Anna Fabrykiewicz  - Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Grucie 

6. Danuta Kuczera  - Pełnomocnik Starosty ds. oświaty 

7. Marek Ziemer   - Kierownik Wydziału Komunikacji 

8. Hanna Lotarska  - Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego 

9. Bożena Grabda  - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie materiału planistycznego na 2024 rok w zakresie prowadzenia powiatowej 

biblioteki publicznej za pośrednictwem Gminnej Biblioteki Publicznej im. Wiktora 

Kulerskiego w Grucie. 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok. 

5. Informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw 

bieżących. 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 
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7. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków 

Komisji rewizyjnej. 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji skarg, wniosków i petycji. 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków 

Komisji skarg, wniosków i petycji. 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania komisji stałych Rady 

Powiatu, ich składu osobowego. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia wyniku 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym 

bez negocjacji.  

12. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych 

biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy  

5 na 5 Członków Zarządu. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 14 maja 2024 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 14 maja 2024 r. stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

 Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi do proponowanego 

porządku posiedzenia. Przy braku uwag, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego  

materiału planistycznego na 2024 rok w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej za 

pośrednictwem Gminnej Biblioteki Publicznej im. Wiktora Kulerskiego w Grucie, w związku z czym 

poprosił Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Grucie p. Annę Fabrykiewicz oraz Pełnomocnika 

Starosty ds. oświaty p. Danutę Kuczerę o jego przedstawienie.  

Pełnomocnik Starosty ds. oświaty p. Danuta Kuczera poinformowała, że Dyrektor Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Grucie p. Anna Fabrykiewicz zamierza zmienić przedstawiony plan. Poinformowała,  

że Biblioteka w Grucie jako biblioteka gminna występuje do Ministerstwa Kultury o dotacje na zakup 

książek, gdzie wymagany jest wkład własny w wysokości 15 tys. zł. Dodała, że podczas rozmowy 

Dyrektora p. Anny Fabrykiewicz z pracownikiem ministerstwa, poinformowano o dotacji 
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otrzymywanej w związku z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej. Przekazała, że pracownik 

Ministerstwa poinformował, że w przypadku odpowiedniego porozumienia, nieważne jest źródło 

finansowania. Pełnomocnik Starosty ds. oświaty p. Danuta Kuczera przekazała, że w związku z tym, 

Dyrektor p. Anna Fabrykiewicz postanowiła zrezygnować ze wszystkich wyjazdów i przeznaczyć 

kwotę w wysokości 14,5 tys. zł na zakup książek i doposażenie biblioteki, 3 tys. zł na organizację 

forum bibliotek i 500 zł na delegacje służbowe.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy pod względem formalnym taki zabieg jest dozwolony. 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Grucie p. Anna Fabrykiewicz odpowiedziała, że tak.  

Dodała, że zakup książek jest bardzo dobrym pomysłem, ponieważ księgozbiór biblioteki jest otwarty 

dla wszystkich mieszkańców powiatu, forum bibliotek jest dobrze przyjmowane a przeznaczenie 

kosztów na delegacje jest konieczne z uwagi na spotkania dyrektorów powiatowych bibliotek.  

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, o jaką kwotę dotacji można wnioskować.  

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Grucie p. Anna Fabrykiewicz odpowiedziała, że można 

ubiegać się o kwotę w wysokości 15 tys. zł, przy wkładzie własnym również w wysokości 15 tys. zł. 

Dodała, że wysokość kwoty dotacji uzależniona jest od kwoty dochodu na mieszkańca i w przypadku 

gminy Gruta podział kwoty dotacji i wkładu własnego jest równy. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował zorganizowanie, oprócz forum, warsztatów lub spotkania 

autorskiego. Następnie zapytał o tematykę książek, które zostaną zakupione.  

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Grucie p. Anna Fabrykiewicz odpowiedziała, że zakupuje 

książki na podstawie zainteresowania czytelników daną pozycją. Dodała, że tematyka jest bardzo 

różna, od beletrystyki, przez lektury szkolne, po tematykę popularnonaukową.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał o dane statystyczne dotyczące wypożyczeń bibliotecznych, które 

wskazywałyby na to, że księgozbiór w bibliotece służy nie tylko mieszkańcom gminy Gruta.  

Dyrektor p. Anna Fabrykiewicz odpowiedziała, że każdego roku prowadzi rejestr czytelników, gdzie 

znajduje się informacja skąd pochodzą i spora ilość czytelników mieszka poza gminą Gruta. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag oraz zaproponowanymi zmianami w przedłożonym 

wcześniej materiale planistycznym Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania nad materiałem 

planistycznym. W wyniku głosowania Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na zaproponowane zmiany 

przedstawione przez Dyrektora p. Annę Fabrykiewicz. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że 

ww. materiał zostanie przyjęty i podpisany na kolejnym posiedzeniu Zarządu.  



4 
 

Posiedzenie opuściła Pełnomocnik Starosty ds. oświaty p. Danuta Kuczera oraz Dyrektor Gminnej 

Biblioteki Publicznej im. Wiktora Kulerskiego w Grucie p. Anna Fabrykiewicz.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik 

zapytał, ile wynosi kieszonkowe dla jednego wychowanka placówki opiekuńczo-wychowawczej.  

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita odpowiedziała, że ta kwestia jest zależna od wieku dziecka i jego 

zachowania, lecz jest to kwota ok. 60 – 100 zł. 

Wobec braku dalszych pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 

2024 rok i postanowili przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2024 rok stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących,  

w związku z czym Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował o: 

1. Ogłoszeniu przetargu na remont dróg powiatowych metodą masy na gorąco. 

2. Przyjmowaniu ofert na remonty powierzchniowe odcinka drogi o długości 1872 metrów  

w okolicy miejscowości Budy w kierunku Gardei, gdzie wartość wynosi 603 703 zł oraz odcinka drogi 

o długości 1118 metrów relacji Wałdowo Szlacheckie-Turznice, gdzie wartość kształtuje się na kwotę 

w wysokości 95 274 zł.  

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio poprosił Kierownika p. Rafała Zielińskiego o wcześniejszą 

wiadomość przed rozpoczęciem remontów, aby zamieścić stosowną informację na oficjalnym profilu 

Starostwa Powiatowego w Grudziądzu na Facebooku o utrudnieniach w ruchu drogowym. 

3. Otrzymaniu dostawy ciągnika rolniczego.  

4. Przygotowywaniu do remontu studzienek kanalizacyjnych w Nowej Wsi oraz drogi  

w miejscowości Bogdanki.  
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Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz zapytał, dlaczego przy drodze w Dąbrówce Królewskiej 

nie zostały wycięte wszystkie drzewa. 

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że ze względu na to, że nie wszystkie drzewa zostały 

zakwalifikowane do wycięcia. Dodał, że wycinki są również zależne od decyzji środowiskowych. 

 Wobec braku dalszych pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystępując do następnego 

punktu posiedzenia poinformował, że kolejne pięć projektów uchwał dotyczy składu Komisji Rady 

Powiatu. Dodał, że na posiedzeniu Zarządu nie będą omawiane konkretne personalia, lecz nastąpi 

zaopiniowanie uchwał pod względem formalnym. W związku z tym Starosta p. Adam Olejnik zapytał 

Członków Zarządu, czy wnoszą uwagi lub pytania do projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i postanowili przekazać 

niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu dotyczącego projektu uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków Komisji Rewizyjnej. 

Poinformował o propozycji powołania minimalnej liczby, tj. trzech pozostałych członków. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

powołania pozostałych członków Komisji Rewizyjnej i postanowili przekazać niniejszy projekt 

uchwały pod obrady Rady.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu dotyczącego projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji skarg, 

wniosków i petycji, po czym przeszedł do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji i postanowili przekazać niniejszy 

projekt uchwały pod obrady Rady. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji skarg, 

wniosków i petycji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków Komisji 

skarg, wniosków i petycji, po czym przeszedł do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

powołania pozostałych członków Komisji skarg, wniosków i petycji i postanowili przekazać niniejszy 

projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania pozostałych członków Komisji 

skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu dotyczącego projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania komisji stałych Rady Powiatu, ich 

składu osobowego oraz zakresu działania. Poinformował o propozycji powołania Komisji budżetu, 

rolnictwa i transportu publicznego. Przekazał, że w poprzedniej kadencji działała Komisja budżetu  

i finansów, rozwoju gospodarczego i rolnictwa, lecz nie odbywały się żadne rozmowy na temat 

rozwoju gospodarczego, więc ta kwestia podlegałaby zmianie. Przekazał, że drugą powołaną komisją 

miałaby być Komisja polityki społecznej, która istniała pod taką samą nazwą w poprzedniej kadencji.  

Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski zapytał, czy jest możliwość połączenia obu 

przedstawionych komisji.  

Starosta p. Adam Olejnik odpowiedział, że istnieje taka możliwość, natomiast ich tematyka się różni.  

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski wytłumaczył, że liczba Radnych mogących wejść  

w skład komisji może być niewystarczająca. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik powiedział, że w przypadku złączenia obu komisji w jedną, 

jej zakres pracy będzie o wiele większy.  

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski stwierdził, że posiedzenia komisji w poprzedniej 

kadencji odbywały się w większości na posiedzeniach wspólnych komisji.  

Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że powołanie Komisji Rewizyjnej i Komisji skarg, wniosków  

i petycji jest obligatoryjne, natomiast powołanie pozostałych komisji jest zależne od woli Radnych. 

Powiedział, że w minionej kadencji odbywały się odrębne posiedzenia komisji, najczęściej Komisji 

polityki społecznej, zarówno posiedzenia stacjonarne, jak i wyjazdowe. 
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Wobec braku dalszych uwag i pytań Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie powołania komisji stałych Rady Powiatu, ich składu osobowego oraz 

zakresu działania i postanowili przekazać niniejszy projekt uchwały pod obrady Rady.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie powołania komisji stałych Rady Powiatu, 

ich składu osobowego oraz zakresu działania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 Do spotkania dołączyła Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego  

p. Hanna Lotarska.  

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji  

i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji. Poinformowała, że zamówienie dotyczy 

dostawy laptopów i komputerów oraz zakupu dysków do serwera. Przekazała, że w wyniku 

postępowania wybrana została oferta złożona przez firmę Nbit Jarosław Jenczmionka Sp. z o.o.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zatwierdzenia wyniku postępowania o udzielenie zamówienie publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji.  

Uchwała Nr 1/1/2024 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie 

zatwierdzenia wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie 

podstawowym bez negocjacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do kolejnego punktu dotyczącego spraw 

organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym: 

1. Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do 

przedłożonego wcześniej Sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Grudziądzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”.  

Wobec braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik stwierdził przyjęcie sprawozdania. 
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Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu Grudziądzkiego z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2023 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

2. Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska 

poinformowała o piśmie Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Łasinie, w którym zwraca 

się o ufundowanie nagród dla drużyn, które zdobędą trzy pierwsze miejsca w II Turnieju Powiatowym 

Pierwszej Pomocy Polskiego Czerwonego Krzyża, a także ufundowanie nagród pocieszenia. Dodała, 

że turniej odbędzie się 28 maja. Poinformowała, że w ubiegłym roku na ten cel Zarząd Powiatu 

przeznaczył 900 zł.  

Członkowie Zarządu w wyniku głosowania jednogłośnie postanowili przekazać na ww. nagrody 

kwotę w wysokości 1000 zł oraz podarować gadżety promocyjne powiatu. 

3. Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska 

przedstawiła prośbę Koła Gospodyń Wiejskich w Partęczynach o możliwość dofinansowania dnia 

dziecka we wsi Partęczyny, które odbędzie się 1 czerwca. 

Starosta p. Adam Olejnik wskazał odmowę jako odpowiedź na przedstawione pismo z uwagi na to, że 

Koła Gospodyń Wiejskich działają lokalnie, czego powiat nie może finansować. Zaproponował 

przekazanie na dzień dziecka gadżetów promocyjnych powiatu, jako formę wsparcia wydarzenia, na 

co Członkowie Zarządu wyrazili zgodę.  

4. Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska 

przedstawiła pismo zawierające prośbę o sfinansowanie pucharów dla uczestników w 1. biegu im. 

Jana Pawła II w Sztynwagu pod patronatem Starosty Grudziądzkiego. Poinformowała, że zakładany 

koszt pucharów to ok. 900 zł, a zakup 150 medali – ok. 750 zł.  

Członkowie Zarządu jednogłośnie w wyniku głosowania postanowili przekazać środki finansowe na 

zakup medali.  

Posiedzenie opuściła Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna 

Lotarska.  

5. Starosta p. Adam Olejnik odczytał pismo, w którym p. Jakub Maternowski, mieszkaniec 

Szynycha, zwraca się z prośbą o możliwość przygotowania inwestycji w zakresie budowy zatoki 

autobusowej w miejscowości Szynych przy posesji nr 32. Poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego rekomenduje utworzenie nowego miejsca przystankowego wyłącznie z budową 

zatoki. Przekazał, że autor pisma w ramach ww. zadania deklaruje udział w zakresie wykonania robót 

po dostarczeniu odpowiednich materiałów i dokumentacji dla szybszej realizacji budowy.  
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Wicestarosta p. Marcin Dziadzio uzupełnił, że pomimo tego, że p. Jakub Maternowski deklaruje 

wykonanie zatoki autobusowej, jego siostra deklaruje nieodpłatne przekazanie gruntu pod zatokę  

w celu wykonania przystanku. 

Do posiedzenia dołączył Kierownik Wydziału Komunikacji p. Marek Ziemer. 

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że jest to sprawa delikatna, ponieważ przystanek miałby służyć 

głównie dzieciom, które jeżdżą do szkoły w Podwiesku, w związku z tym, że została tam 

zlikwidowana szkoła, więc dzieci nie będą jeździć transportem powiatowym, tylko szkolnym, do 

szkoły w innym powiecie. Dodał, że kwestia dokumentacyjna również jest problematyczna, ponieważ 

zatoczka autobusowa wymaga projektu, który z kolei wymaga kosztorysu. 

Kierownik Wydziału Komunikacji p. Marek Ziemer powiedział, że przystanek miałby głównie służyć 

dzieciom, jednak część dzieci, chcąc mieć bliżej do domów, musi zawrócić na pętli i wysiąść w drodze 

powrotnej. Wytłumaczył, że jest to spowodowane kwestią umiejscowienia przystanków po obu 

stronach drogi w miejscowości Szynych w oddalonych od siebie miejscach – wtedy długość drogi 

wyniesie ok. 750-800 metrów.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, jaka jest opinia Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.  

Kierownik Wydziału Komunikacji p. Marek Ziemer odpowiedział, że Komisja stwierdziła 

jednogłośnie, że rów, który znajduje się na poboczu drogi spowoduje, że wysiadka z autobusu  

w tamtym miejscu będzie uciążliwa. Dodał, że jeśli ten przystanek miałby powstać na poboczu, to 

należałoby zastanowić się nad wybudowaniem chodnika.  

Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafała 

Zielińskiego o szersze rozpoznanie omawianej sprawy.  

Kierownik p. Rafał Zieliński powiedział, że problemem, jest to, że autor pisma jest osobą prywatną. 

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że autor pisma powinien uzgodnić z operatorem transportu,  

w jaki sposób wykorzystać jego grunt i jednocześnie uzgodnić kwestię, żeby zatoczka nie należała do 

Powiatu Grudziądzkiego.  

Posiedzenie opuścił Kierownik Wydziału Komunikacji p. Marek Ziemer oraz Kierownik 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu p. Rafał Zieliński. 

Pismo p. Jakuba Maternowskiego dotyczące prośby o możliwość przygotowania inwestycji w zakresie 

budowy zatoki autobusowej w miejscowości Szynych stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

6. Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda omówiła ocenę zasobów 

pomocy społecznej powiatu grudziądzkiego za 2023 rok, do której Zarząd Powiatu nie wniósł uwag.  
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Ocena zasobów pomocy społecznej powiatu grudziądzkiego za 2023 rok stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  

7.  Starosta p. Adam Olejnik odczytał pismo Burmistrza Miasta i Gminy dotyczące nieodpłatnego 

przekazania działki nr 598/4 w Łasinie na rzecz mienia komunalnego miasta i gminy Łasin 

nieruchomości stanowiącej własność powiatu grudziądzkiego. Poinformował, że powyższa 

nieruchomość ma być przeznaczona na realizację celu publicznego, jakim jest budowa 

ogólnodostępnego parkingu dla samochodów osobowych oraz autokarów sąsiadującego z planowaną 

halą rekreacyjno-widowiskową. Dodał, że ta kwestia była już omawiana na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu, ponieważ omawiane pismo wpłynęło do Starosty Grudziądzkiego w grudniu 2022 r. 

Przekazał, że omawiane zadanie zostało uzgodnione z Marszałkiem Województwa Kujawsko-

Pomorskiego i będzie mogło otrzymać dofinansowanie w ramach OPPT, a pierwszy termin naboru 

wniosków to prawdopodobnie listopad br. Dodał, że Burmistrz Miasta i Gminy Łasin podczas 

tworzenia dokumentacji powinien otrzymać zgodę na władanie gruntem, której do tej pory nie 

otrzymał. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że na wcześniejszym posiedzeniu doszło do 

ustnego porozumienia z Burmistrzem Miasta i Gminy Łasin dotyczącego przekazania terenu,  

w zamian za partycypację w przebudowie dróg, na co Burmistrz się zgodził i na tym sprawa się 

zakończyła. Wskazał, że w międzyczasie pojawił się kolejny aspekt, którego wcześniej nie można 

było oszacować, tj. potrzeba posiadania przy szkole omawianej działki na kształcenie zawodowe  

i egzaminy przeprowadzane przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Łasinie, ponieważ kilka lat 

temu, los szkoły branżowej nie był pewien, w przeciwieństwie do obecnego stanu. Dodał, że pomimo 

ustnego porozumienia dotyczącego partycypacji w kosztach budowy dróg, Gmina Łasin nie 

wywiązała się z niego. Przekazał, że należy zaprosić Burmistrza na kolejne posiedzenie Zarządu,  

w celu dokładniejszego omówienia sprawy. Dodał, że w tej chwili ekwiwalent w postaci innego 

gruntu dla ZSP wydaje się niezbędny.  

W wyniku dyskusji Członkowie Zarządu ustalili, że konieczne jest zaproszenie Burmistrza Miasta  

i Gminy Łasin p. Rafała Kobylskiego na posiedzenie Zarządu Powiatu, w celu ustalenia szczegółów 

omawianej kwestii. 

Pismo Burmistrza Miasta i Gminy Łasin dotyczące nieodpłatnego przekazania działki nr 598/4  

w Łasinie na cele publiczne stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

8. Starosta p. Adam Olejnik powiadomił, że odbył spotkanie z Wójtami i Burmistrzami Gmin  

w powiecie grudziądzkim, na którym poruszono temat m. in. transportu publicznego. 

9. Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski zaproponował przekształcenie treści 

punktu posiedzenia zbliżającej się Sesji Rady Powiatu, dotyczącego przedstawienia informacji  

o bieżącej pracy wydziałów w Starostwie Powiatowym w Grudziądzu i jednostek organizacyjnych na 

„Przedstawienie informacji ustnej o bieżącej pracy wydziałów w Starostwie Powiatowym  
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w Grudziądzu”. Wytłumaczył, że warto doprecyzować to, iż informacja będzie przedstawiona ustnie 

bez wcześniejszego przekazywania materiałów Radnym. Stwierdził również, że jednostki 

organizacyjne przedkładają swoje sprawozdania w drugim kwartale, więc przedstawienie ich na 

kolejnej Sesji Rady Powiatu będzie niepotrzebne. 

W związku z brakiem dalszych spraw organizacyjnych, zapytań oraz wolnych wniosków 

Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył 1 posiedzenie 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 
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